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Huvudstyrelsemöte 

RSK  

Nr 2024-9 

Datum 240909 

Plats Kansliet 

Närvarande Leif Kuusela                                               Jenny Löfstrand Bylund                 

Agneta Johansson                                       Anita Erixon                                                                                                                                                                                                      

Lena Åsegård                                          

Maria Martinsson                                                  

Johanna Brorsson 

                         

 

 

9.1        Mötets öppnande 

Leif öppnade mötet  

9.2        Dagordning 

Dagordningen godkändes . 

9.3        Protokollsjustering 

Johanna Brorsson utses att justera dagens protokoll 

 

9.4        Föregående mötes protokoll 

• Utbildning om barn med NPF-diagnoser, en ytterligare omgång i höst: KVARSTÅR. Bokat till den 

13 nov. Maria utformar inbjudan. 

• Fråga om medlemsregistrets uppbyggnad och möjligheter: KVARSTÅR. På fråga från Stefan fördes 

en diskussion om nuvarande medlemsregister och möjligheter att enkelt göra selekteringar på 

sektionstillhörighet bland registrerade medlemmar för bla medlemsutskick. Det görs en översiktlig 

jämförelse hur andra föreningar kan ha strukturer/lösningar samt nuvarande leverantör Visma 

• Underhåll grusytor Storsjögården: KVARSTÅR: Leif och Stefan söker en träff med FoF för att 

diskutera underhållsavtalen. 

• Uppdatering hemsidan: KVARSTÅR: Påbörjas med nya styrelsen. Leif utformar lite stommar inför en 

diskussion. Diskuterades på mötet. Plattformen Laget.se kan vidareutvecklas enligt styrelsens vision om 

en lättillgänglig sida för den breda allmänheten vid sidan om alla lagsidor. Leif jobbar vidare med 

kontakter mot Laget.se. 

• Utbildning SISU Motverka sexuella övergrepp: KVARSTÅR. Planeras till 21 oktober 2024. Lokal är 

bokad till Storsjögården. Leif utformar inbjudan. 

 

 

9.5        Rapporter 

• Ekonomi: Lena rapporterar. Ackumulerat resultat för hela föreningen per aug är + 47 288 kr.  

• Projekt utbyte ljusarmaturer elljusspår: Arbetena påbörjas under v 37-38. En marknadsföringsplan har 

utarbetats 

• Trygg och Säker Förening: Sista datum återansökan är 2024-11-18. Leif utformar ansökan tillsammans 

med Anita och Lena 
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• Utvärderingsmöte materialleverantör VISKO: Fotboll, IB och Anita genomför tillsammans med 

VISKO under hösten en utvärdering av första säsongen. Fotbollen är sammankallande. 

• Läget fotbollen: A-laget tävlar om seriesegern. En ny juniortränare är på gång att kontrakteras för nästa 

säsong. Det jobbas på en ny högtalaranläggning på SE-vallen. Sektionen för upp frågan om digitala 

medlemskort på bordet. 

• Läget IB: U-lag startas upp till kommande säsong. Samma lagledare för A-laget som förra året och det 

finns en instagramsida. Det kommer att säljas julbingo och julkalendrar i år på samma sätt som tidigare. 

Sektionen har fått bidrag från Ortsrådet till uppdatering av matcharrangemang.   

• Läget OL: Avslutning kommer att genomföras under mitten av november. Arbetsdag kommer att 

genomföras den 22 september.KM i orientering kommer att genomföras i Bollebygd den 12 september. 

DM har genomförts i Kullingshov där RSK vann stafett H 210 och blev trea i kombinationslag H12 med 

Bredared. 

• Läget gymnastik: Gympan startat i stora och lilla gympasalen. Vattengympan startat i skolans simhall. 

  

 

9.6        Övriga frågor 

-------------- 

 

9.7        Nästa möte 

 

Huvudstyrelsemöte Datum Tid Plats 

Nr 2024-5 24-04-15  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-6 24-05-06  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-7 24-06-10  må 18:00 Ålgårdsvägen R-holm 

Nr 2024-8 24-08-12  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-9 24-09-09  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-10 24-10-07  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-11 24-11-04  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-12 24-12-02  må 18:00 Kansliet 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Leif Kuusela    Johanna Brorsson 


